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Interpelacje

ll Zwracam siq z apelem do pana prezydenta o przekazanie w zamian - zamiany grunt6w
dzialki w 120 o powierzchni 0,2922ha zlokalizowanej przy ul. 3-go Maja 2, nalea4cej do
miasta Larzeczwojewody kujawsko-pomorskiego.W zamian Skarb Paristwa przekahe
Miastu dwie dzialki pod tereny inwestycyjne. Dzialka na rogu ul. 3-go Maja i Tumskiej stoi
pusta i od lat czekana zagospodarowanie. Administracja rz1dowachce tam wybudowa6
budynekpod DelegaturgUrzgdu Wojew6dzl<tego, natomiast opuszczone budynki przez
Urz4d Wojew6dzki przy ul. Brzeskiej 6 , bytyby zagospodarowane na program Fabryka,
ogloszony przezAgencjg Ronvoju Przemyslu w 20l8r.,tworz1c nowe miejsca pracy .

W tej sprawie do wojewody rvnacala sig r6wnie?panposel Joanna Borowiak.
Dlaczego Miasto nie chce skorzysta6 z okazji wybudowaria,bez naklad6w wlasnych,

zespolu budynk6w oirywiaj4cych to miejsce w centrum Wloclawka.
2/W rvti4zJ<v z pismem dyrektora ZakJadu Kamego we Wloclawku z dnia29.I0.2079r.
proszg, by uwzglgdnii w planach remontowychw 2020 r. zadariapodlegaj4cych na
budowie parkingu przy ul. Bartnickiej 10. Obecny, zdegradowany parking nie jest najlepsz4
wizyt6wk4 naszego miasta, a to miejsce odwiedzaj1przybysze z calej Polski.
3/ Ponownie proszg o przejgcie przezMiasto opuszczonej posesji przy ul. Sw. Antoniego 8

we Wloclawku.Wtym roku w dniu I listopada doszlo juZ do drugiego pozaru zapr6szonego
przez osoby bezdomne, kt6ry zagruZa s4siednim dzialkom w tym hali targowej, kt6rej
miasto Wloclawek jest wlaScicielem.

(D*i"prezydencie mija rok od panskiej obietnicy prryznania podwyzek plac dla
-fracownik6w,,saniko" sp. z o.o. i WPK sp. z o.o. W ci4gu 2019r. pracodawcaprzekazaL
podwyzki dla zaledwie kilkunastu os6b i nie objglo to calej ciEiko pracujqcej zalogl
5/ Pracownicy jednej ze zmian firnkcjonuj4cych na Machnacarw firmie ,,Saniko",
narzekaj4na dyskryminacjg ze stron kierownika tego zakladu i gorsze traktowanie w
stosunku do drugiej zmiany, kt6rej przelohonym byl kiedyS obecny kierownik. Proszg
prerydenta, by spowodowal w ramach swoich uprawnieri,Zeby zaruydzaj4cy firm4 ,,Saniko"
j ednakowo tralrtowali wsrystkich pracorvnik6w.
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